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Spreektekst 

Debat Perspectiefnota                                                   27 juni 2022 

2e termijn 
 
Voorzitter, eerst een paar huishoudelijke mededelingen: 
 

• Motie 21 over een actieplan statushouders trekken we in, net als motie 29 over een 
coördinerend wethouder duurzaamheid. Waarbij we de hoop uitspreken dat wethouder 
Velzen toch met een schuin oog kritisch zal meekijken of zijn collega’s op andere 
beleidsterreinen het duurzaamheidsaspect voldoende meenemen. Wij zullen dat zelf in 
ieder geval goed in de gatenhouden. 
 

• Bij motie 23 over de loonkloof (meten is weten) willen wij de wethouder tegemoetkomen 
door de deadline in het dictum te verschuiven naar het Voorjaarsdebat 2023. 

 

• Motie 25 over een onderzoek naar een overkapping over de Europaweg trekken wij in, nu 
de wethouder heeft bevestigd dat dit al mee wordt genomen in de uitwerking van de 
Visie Binnenstad. We hopen dat dat onderzoek snel kan plaatsvinden. 

 

• Motie 28 van de PvdA en motie 9 van de SP gingen allebei over het gapende gat in de 
Markt en die kunnen vervallen, want wij hebben deze moties samengevoegd tot een 
nieuwe motie, die ik zo meteen nog even kort zal toelichten.  

 
Voorzitter, we hebben als raad ons best weer gedaan en vele voorstellen ingediend om het 
college aan het werk te zetten. En dat is mooi, want een actieve raad is wat onze inwoners 
verdienen. Tekenen bij het kruisje zit niet in onze aard, we blijven constructief en kritisch 
tegelijk, en zo hoort het ook. 
 
Meer sport en evenementen, wie kan daar tegen zijn? De PvdA zeker niet, maar cultuur 
steekt daar in het nieuwe coalitieakkoord wel bleek bij af. Dat vinden wij oprecht jammer. 
Daarom hopen we dat een groeibudget voor cultuur op steun van het college en deze raad 
kan rekenen.  
Groeit de stad, dan groeien ook de voorzieningen. Hartstikke logisch. Als het voor sport kan, 
dan kan het ook voor cultuur. 
 
Een Stimuleringsfonds Cultuur past daar volgens ons heel goed bij. Voor stadsbrede 
activiteiten en een mooie programmering, die we samen met het culturele veld vorm 
kunnen geven. Fondsen zijn hartstikke hip: duurzaamheidsfonds, sociaal innovatiefonds, dus 
waar wachten we nog op. Wij dienen hiervoor een motie in, samen met D66 en GroenLinks, 
die ik al in mijn eerste termijn heb aangekondigd. 
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Voorzitter, superleuk dat het college het gat in de Markt wil dichten. En dat vele collega’s dit 
ondersteunen. Omwonenden willen dit ook graag. We hebben de motie van SP nr 9 en de 
PvdA  nr 28 samengevoegd. Wij zijn namelijk niet voor 1 gat te vangen. De voorbeelden zijn 
eruit, dan hoeft niemand zich daar druk over te maken, we doen aan 
verwachtingenmanagement, we zetten er een ons inziens redelijke termijn bij en we trekken 
er maximaal een ton voor uit. De wethouder zit op onze lijn, dus hij weet wat de bedoeling 
is. Kan het voor minder, dan mag dat, als er maar iets moois komt dat de boel tijdelijk 
opfleurt of opknapt. 
 
Voorzitter, wij zijn heel blij dat de wethouder toezegt dat we snel een plan voor het 
wijkgerichte werken tegemoet kunnen zien. Daar vraagt de PvdA al jaren om. We verheugen 
ons erop. Fijn dat wij dan eindelijk kaders kunnen stellen, een kerntaak van onze raad 
tenslotte. Onze motie over jeugdhonken is juist bedoeld om alvast wat mee te geven aan de 
wethouder, dus we vinden het jammer dat hij er niet inhoudelijk op in is gegaan. We hopen 
dat hij dat in tweede termijn alsnog kan doen. 
 
 
Leuk dat het college de resterende stukjes pad bij de Plas van Poot wil laten aanleggen. We 
willen het college tegemoetkomen door bullet 3 over de begrenzing van de Plas weg te 
halen, dus bij dezen, maar we hopen dat ambtelijk wel het gesprek even aangegaan kan 
worden zodat er toch al wat informeel aan de Vrienden van de Plas gemeld kan worden, 
zodat zij een beetje een idee hebben waar het heengaat. 
 
Voorzitter, de PvdA is heel blij dat het college de motie van de SP over het minimumloon van 
14 euro omarmt en het goede voorbeeld wil geven. Zo hoort het. Het Europees Parlement 
en de Raad van Europa hebben een akkoord bereikt over een richtlijn voor het minimumloon 
in de Europese Unie. Dat kan betekenen dat dit minimumloon binnen twee jaar kan gaan 
gelden. Dan is het toch mooi dat wij hier het goede voorbeeld geven en dat ook uitdragen 
richting de bedrijven waarmee we zaken doen. 


